

《单词百科:inoculating是什么意思?inoculating怎么发音?inoculating的解释和用法》

英语单词inoculating是什么意思?inoculating怎么读?inoculating怎么发音?简答网为您整理了inoculating的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inoculating怎么读

inoculating的读音:[ɪˈnɒkjəˌleɪtɪŋ]

inoculating的意思

1、v.给…做预防注射(inoculate的现在分词);

inoculating的相关词组

1、inoculate against 接种预防;

inoculating的近义词

- 1、**immunise** vt.使某人免疫;
- 2、**immunize** vt.使免疫;使免除;
- 3、**inject** vt. (给…) 注射 (药物等); (给…) 注射 (液体); (给…) 添加; (给…) 投入 (资金);
- 4、**protect** v.保护;贸易保护;投保;
- 5、**vaccinate** vt.给…接种疫苗;

inoculating的双语例句

- 1、Doctors examined the recruits but nurses did the inoculating.

医生们给新兵检查了身体,护士们给他们打了预防针.

- 2、Inner text: beauty, Inoculating harmony.

内文: 美, 孕育和谐.

- 3、Inoculating effects of the inoculant have been evaluated by experiments of section sensitiveness and inoculation fading.

通过断面均匀性试验和孕育衰退试验检验了多元复合孕育的效果.

- 4、Inoculating experiment showed that high temperature and humidity were needed for the pathogen infection.

接种试验结果显示该病菌侵染需要较大湿度和较高温度.

- 5、A new process for Chinese toon sprouts lactic acid fermentation by inoculating L.

探讨了香椿芽接种乳酸菌,低盐快速发酵的新工艺.

- 6、Fast starting-up may be achieved by inoculating ANAMMOX reactor with ammonia-oxidizing sludge ammonia-oxidizing bacteria was preponderant.

利用氨氧化细菌占优势的反硝化污泥接种厌氧氨氧化反应器可能会有更好的启动效果.

- 7、In another experiment we prepared sausages inoculating with mixed starter cultures

containing Sx-12 and LAB in equal proportion.

在另一部分实验中,我们用同等比例的Sx-12和LAB做混合发酵剂来生产发酵香肠.

8、 He attempted to investigate bidirectional streaming by inoculating two dishes with R. oryzae.

他试图研究双向流动的问题,他把未根霉接种于两个培养皿.

9、 We set about inoculating the logs with shiitake mushroom plugs.

我们被交待去把蘑菇塞嫁接到木桩之上.

以上是简答网为您整理的inoculating怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/inoculating>

